
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 26.10.2016 

Tidspunkt: 08:30 – 09:40 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Jonny Meland Medlem AP 

May Jorid Strand Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Maja Solli Medlem V 

Tone Hustad Medlem H 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

  



 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen Marit Selfors Isaksen AP 

Tanita Synnøve Helene Gregersen  
(kom kl. 8.40 og gikk kl. 12.30) 

Lill-Elin Vangen FRP 

 

Merknader 

Til innkallingen: 

Noen av representantene opplyste om at de ikke har mottatt møteinnkallingen på e-post.  Dette 

har også skjedd tidligere.  Sekretæren informerte om at dette sannsynligvis skyldes 

kapasitetsproblemer hos de som har gmail-adresse, og minnet samtidig om at innkallinger også 

kan lastes ned fra kommunens hjemmesider som et alternativ til de som ikke mottar e-postene. 

 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie informerte om at rådmann Randi Dyrnes ønsker å orienterte 

kommunestyret om status i saken om innføringsklasser ved Sande skole og at dette settes opp 

etter at saken om regionreformen er ferdigbehandlet.  Kommunestyret ga sin tilslutning til dette. 

 

Oppmøte: 

Representanten Tanita Synnøve Helene Gregersen, FrP, var ikke til stede under opprop, men kom 

kl. 8.40, under debatten i sak 68/16.  Hun fikk innvilget permisjon fra kl. 12.30, under 

budsjettseminaret. 

 

Orienteringssak: 

 Innføringsklasser ved Sande skole: 

 Rådmann Randi Dyrnes orienterte om status for saken om innføringsklasser og de 

økonomiske konsekvensene av de politiske vedtakene som er blitt gjort.  Prosjektet er 

kommet godt i gang og vil stå klart etter oppsatt plan 01.01.2017.  Da de økonomiske 

konsekvensene ikke er beskrevet når saken har vært opp til behandling tidligere, la rådmannen 

fram en oversikt over dette og ba kommunestyret om godkjenning for det videre arbeidet. 

 Saken ble åpnet opp for debatt og det ble gitt signal om at kommunestyret tar saken til 

orientering og at rådmannen bes legge fram sak til førstkommende møte i økonomi- og 

planutvalget 01.11.2016, slik at det blir fattet et formelt vedtak om de økonomiske forholdene 

knyttet til opprettelsen av innføringsklasser ved Sande skole. 

 

Budsjettseminar kl. 09.45 – 16.00: 

Etter at det formelle møtet i kommunestyret var ferdig kl. 09.40, ble det årlige budsjettseminaret 

avholdt. Det føres ingen protokoll fra budsjettseminaret.  Det vises for øvrig til eget program. 

 



Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under hele møtet 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under hele møtet 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under hele møtet 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

   Sander Løken Berntsen       Ståle Refstie   Maja Solli 

              ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 68/16 Regionreformen - uttale fra Sunndal kommune  2016/15779 

  

Saker til drøfting og informasjon 

  

DIS 4/16 Budsjettseminar for 2017 - Program for budsjettseminar 

26.10.2016 

 2016/16426 

 

 

  



Saker til behandling 

 

PS 68/16 Regionreformen - uttale fra Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Med bakgrunn i tilgjengelige utredninger i regi av Møre og Romsdal fylkeskommune og 

ORKide, har Sunndal kommune vurdert regiontilknytning for Nordmøre samt framtidige 

regioner. 

Innbyggerundersøkelsen gjennomført i regi av Telemarksforskning og for Sunndal sin del - 

NIVI, hadde spørsmål til befolkningen ang regiontilhørighet. Denne viste at folket har større 

tilhørighet til Møre og Romsdal enn til Sør-Trøndelag.  

Telemarksforskning sin utredning «Regionstruktur på Nordmøre» viser at Nordmøre og 

Romsdal har flest felles bo- og arbeidsmarkedsregioner, samt hverdagsregioner. Sunndal 

kommune har relativt liten inn- og utpendling utenom Nordmøre og Romsdal. 

Regjeringen har som mål med reformen at det legges til rette for en positiv samfunnsutvikling, 

basert på regionale forutsetninger og prioriteringer. Møre og Romsdal fylke sin bruk av 

utviklingsmidler og investeringer, samt Innovasjon Norge sin virkemiddelbruk i fylket tilsier at 

Møre og Romsdal er stor nok til å fortsette som egen region. 

Verdiskaping og eksportverdi fra Møre og Romsdal er også av en slik betydning og økonomisk 

størrelse at det gir grunnlag for å fortsette som egen region. 

Siden Trøndelagsfylkene slås sammen fra 01.01.2018, ser ikke Sunndal kommune at det kan 

være hensiktsmessig at Nordmøre, Nordmøre og Romsdal eller hele fylket søker en 

sammenslutning med Trøndelag. Møre og Romsdal har tilstrekkelige forutsetninger for å være 

egen region.  

Sunndal kommune skal arbeide for et godt samarbeid med andre kommuner og fylker og være 
en pådriver for økt samarbeid.  

Sunndal kommune anbefaler at Nordmøre fortsatt skal tilhøre Møre og Romsdal, og at Møre og 

Romsdal fortsetter som eget fylke i den nye regionstrukturen i Norge.   

 

Behandling i Kommunestyret - 26.10.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Malene Aaram Vike, AP, la fram følgende tilleggsforslag fra AP: 

«Dersom Stortinget mot formodning skulle mene at Møre og Romsdal blir for lite, ønsker vi å gå 

nordover til en Midt-norsk region.» 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Dersom vi må sammen med andre, deles fylket slik at Nordmøre og Romsdal går nordover.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslagene, som fikk følgende resultat: 

- Forslaget fremmet av Malene Aaram Vike ble enstemmig vedtatt. 



- Forslaget fremmet av Erling Rød falt med 5 mot 22 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Med bakgrunn i tilgjengelige utredninger i regi av Møre og Romsdal fylkeskommune og 

ORKide, har Sunndal kommune vurdert regiontilknytning for Nordmøre samt framtidige 

regioner. 

Innbyggerundersøkelsen gjennomført i regi av Telemarksforskning og for Sunndal sin del - 

NIVI, hadde spørsmål til befolkningen ang regiontilhørighet. Denne viste at folket har større 

tilhørighet til Møre og Romsdal enn til Sør-Trøndelag.  

Telemarksforskning sin utredning «Regionstruktur på Nordmøre» viser at Nordmøre og 

Romsdal har flest felles bo- og arbeidsmarkedsregioner, samt hverdagsregioner. Sunndal 

kommune har relativt liten inn- og utpendling utenom Nordmøre og Romsdal. 

Regjeringen har som mål med reformen at det legges til rette for en positiv samfunnsutvikling, 

basert på regionale forutsetninger og prioriteringer. Møre og Romsdal fylke sin bruk av 

utviklingsmidler og investeringer, samt Innovasjon Norge sin virkemiddelbruk i fylket tilsier at 

Møre og Romsdal er stor nok til å fortsette som egen region. 

Verdiskaping og eksportverdi fra Møre og Romsdal er også av en slik betydning og økonomisk 

størrelse at det gir grunnlag for å fortsette som egen region. 

Siden Trøndelagsfylkene slås sammen fra 01.01.2018, ser ikke Sunndal kommune at det kan 

være hensiktsmessig at Nordmøre, Nordmøre og Romsdal eller hele fylket søker en 

sammenslutning med Trøndelag. Møre og Romsdal har tilstrekkelige forutsetninger for å være 

egen region.  

Sunndal kommune skal arbeide for et godt samarbeid med andre kommuner og fylker og være 

en pådriver for økt samarbeid.  

Sunndal kommune anbefaler at Nordmøre fortsatt skal tilhøre Møre og Romsdal, og at Møre og 

Romsdal fortsetter som eget fylke i den nye regionstrukturen i Norge. 

Dersom Stortinget mot formodning skulle mene at Møre og Romsdal blir for lite, ønsker vi å gå 

nordover til en Midt-norsk region. 

 

 

  



Saker til drøfting og informasjon 

 

DIS 4/16 Budsjettseminar for 2017 - Program for budsjettseminar 26.10.2016 

Behandling i Kommunestyret - 26.10.2016  

Rådmann, økonomsjef, personalsjef og lederne for tjenestene presenterte forslag til årsplan og 

budsjett for 2017 etter oppsatt program.  

Det føres ingen protokoll fra budsjettseminaret. 

 

 

 


